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Referat  

Bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR 

Tirsdag den 19. august 2017 kl. 19.00 til 21.00 

Lokale 3, Borgerhuset  
  

 

 

Deltagere: Claus, Jan, Arne, Søren, Jacob K, Henriette, Henrik, Paw, Louise 

 

Afbud: Bente, Kim 

 

Jacob T deltog i starten af mødet om Hjemmeside og medlemsbetalings muligheder. 

Jacob præsenterer en netbutik model der er bygget ind i hjemmesiden. Der er positiv stemning for 

den løsning der er præsenteret. Jacob undersøger nærmere med priser på MobilePay. 

  

Vi drøfter muligheden forskellige oplysninger fra medlemmerne,  
 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

75/2017:    
 

Beslutning: Godkendt 

Godkendelse af referat fra 17.08.21 

 

76/2017:    
 

Beslutning: Godkendt 

 

Status på grupper og Helhedsplanen 

 

77/2017: 

 

Kunstgræs: Projektet er godt i gang.  

Der mangler lidt penge til måltavler og spillerbokse. Henrik har skaffet ca. halvdelen.  

 

Aktivitetsområde ved Borgerhuset: 

Claus, Paw, Henrik og Louise har holdt møde med Ditte og Tina i eftermiddag. Der var en god 

drøftelse af gensidige forventninger.  

Der blev lavet følgende aftaler: 

Louise skal godkende alle faktura og regninger. 

Louise bliver orienteret om hvilke fonde de søger. 
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Som B&U kultur kan de fortsat frit bruge de 15.000 kr. de får fra drift midlerne, til aktiviteter for 

byens børn.   

Det bringes op at der er udtalt et ønske om at få adgang til et toilet ved Aktivitets området.  

Der er ikke prioriteret penge til det i Helhedsplanen nu. 

 

Borgerhus/ Rød tråd: 

Der er nu penge til at lave gate til indgang til biblioteket fra bagdøren. 

Den udendørs del af projektet har afventet en tilbagemelding fra Centeret om de vil være med.  

Jan indkalder gruppen i efteråret, hvor det besluttes hvordan projektet kommer videre, da projektet i 

Centeret trækker ud. 

 

Motionssti: 

Arbejder på Omvejen i Byparken og Fitness område ved Tennisbanerne.   

 

Hundeskov: 

Louise kontakter Søren igen om plads på kommunens grund i Hundeskoven.  

 

Beslutning: 

På næste møde inviteres grupperne igen.  

Det drøftes hvordan, grupperne kan kontakte de lokale erhvervsdrivende for sponsorater. 

 

D. 28. oktober deltager Aktivitetsområde- og motionsstigruppen i et medlemsmøde i E-DUR, hvor 

de præsenterer hvad de gerne vil have hjælp til. Det kan være grave jord af, et læs stabil eller andet.     

 

By udvikling ved Ekstern konsulent. 

 

78/2017: 

 

Henrik, Charlotte H, Poul Brøns og Louise har holdt møde med en By udviklings konsulent. Ud fra 

drøftelserne på mødet har han givet tilbud på hvad han kan tilbyde Dianalund.  

Hvis vi skal samarbejde med ham skal det være sammen med Centerforeningen, Torvet a/s og andre 

foreninger.  

 

Se bilag med oplægget.  

 

Beslutning: 

Drøftelsen af punktet viser at bestyrelsen gerne vil arbejde på at samle alle de aktive interessenter i 

byen mere end vi allerede gør. 

Vi synes dog, at prisen for opstartsmødet med Jonas er lidt høj. 

Vi afventer tilbagemelding fra Centeret og Torvet A/S om de vil være med til et samarbejde. 

 

Bestyrelsen vil arbejde på at finde de mennesker i Dianalund, vi vil have med til dette møde. 

De samme mennesker vil vi gerne holde festuge med. 

 

Fest uge 2018 uge 23 
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79/2017:  

På sidste møde drøftede vi ideen om at lave en fest uge i Dianalund i forbindelse med 

Grundlovsfesten.  

 

Skal vi lave en gruppe og hvilke ideer har vil til fest ugen? 

 

Beslutning: 

Vi vil inviterer 20 til 30 mennesker vi ved der samler en masse mennesker omkring sig.  

De skal være med til at arrangerer festugen. 

 

Frem mod næste møde tænker vi i flere navne og hvad opgaven er.  

 

Økonomi status 

 

80/2017: 

 

Beslutning: 

Udsættes til næste møde 

 

Nyt fra formand 

 

81/2017: 

Bo Depner har kontaktet Arne og fortalt at han har samlet en gruppe der vil arbejde for aktiviteter 

for de unge mennesker.  

De vil gerne have gruppen lagt ind under DUR.  

Vi aftaler, at vi mødes med Bo og gruppen.  

Deltager: Louise, Claus, Paw, Henriette.  

Arne kontakter Bo om at vi gerne vil mødes med dem. 

 

Dialogmøde mellem ØK og lokalrådene, der var god stemning, alle gik glade for mødet. 

 

Louise har bragt spørgsmålet om vedligehold i byen op mundtligt både ved samtale med 

embedsmænd i kommunen og ved debatten med politikerne ved Folkemødet i Dianalund. 

  

Beslutning: 

 

 

Evt.  

 

82/2017 

 

Næste møde 25/10 kl.18-21 
• Hvordan får vi formidlet vores nye medlems indmeldelse 

• Vi skal nedsat en bænk gruppe. 


